
Pod podvozom
Seveda na Celovškl, kjer so spet rili. Odstraniii so zelenico na

račun ceste. Pa se časoplsl sprašujejo, ali niso mogli tega nare-
dltl med zimsko zaporo križlšča. Kot nam je povedal Birokracij
Tehnokratič, glavnl mož pri ponovnem prekopu Celovške pod
podvozom, to ni bllo mogoče, ker so o uvedbl petega pasu začeli
razpravljati na vseh nivojih šele minulo jesen in s sestanki do
prvega poletnega dne letošnjega leta še niso končali. Ta po-
membna »rekonstrukclja« je torej te začasna.je poudaril tovariš
Tehnokratlč, kajti, če se bo izkazalo, da bodo na končnem se-
stanku 6. avgusta odločili drugače, bodo zelenico takoj na novo
zasejali s travo.


